

The art of
personalization



IAMONO – The art of personalization

Formed in Berlin in 2017, the design-driven Director's Duo IAM ONO creates handcrafted, three-dimensional worlds that trigger all senses. Their commissioned and independent artworks are used in the areas of art, fashion, film and photography.

Inspired by architecture, nature and art, their imaginative and progressive designs enthuse clients like Google, Warner Bros., BMW or Nike. Maintaining a positive balance between boldness and sensitivity, conceptual strength and high creativity, their characteristic contemporary creations show a highly modernist view of the world.

In times of digital perfectionism, IAM ONO's tangible works represent a sensual and sophisticated materiality. Their combination of various materials, their development of different shapes, their use of innovative textures and energetic colours turn everyday substances like wood, fabric or acryl into highly original sculptural artworks and thus into fascinating moving and still images.

Kreiert handgefertigte, dreidimensionale Welten, die alle Sinne ansprechen. Ihre Auftragsarbeiten werden in den Bereichen Kunst, Mode, Film und Fotografie eingesetzt.

Inspiziert von Architektur, Natur und Kunst, begeistern ihre fantasievollen und progressiven Designs Kunden wie Google, Warner Bros, BMW oder Nike. Mit einer positiven Balance zwischen Kühnheit und Sensibilität, konzeptioneller Stärke und hoher Kreativität zeigen ihre charakteristischen und zeitgenössischen Kreationen einen hochmodernen Blick auf die Welt.

In Zeiten des digitalen Perfektionismus stehen die direkt fassbaren Arbeiten von IAM ONO für eine sinnliche und anspruchsvolle Materialität. Die Kombination verschiedener Materialien, die Entwicklung unterschiedlicher Formen, die Verwendung innovativer Texturen und energetischer Farben machen alltägliche Stoffe wie Holz, Stoff oder Acryl zu original-skulpturalen Kunstwerken und damit zu faszinierenden Bewegt- und Standbildern.